
Protokół nr 15 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej,  
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 

która odbyła się w dniu 30 listopada 2007 roku 
 

 
O godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska, 

przywitała wszystkich obecnych i po stwierdzeniu quorum (lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu) przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Analiza i wydanie opinii na temat projektu budżetu na 2008 rok w zakresie działania 

Komisji. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Pkt 3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono żadnych wniosków. 
 
Pkt 4. Analiza i wydanie opinii na temat projektu budżetu na 2008 rok w zakresie działania 
Komisji. 
 
Projekt budżetu Miasta Marki na 2008 rok stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 
dokonała analizy następujących działów projektu budżetu miasta na 2008 rok: 
w części dotyczącej dochodów: 

- Dział 754 Obrona Cywilna 
- Dział 756 Rozdział 75618 § 0480 wpływy z opłat za wydane koncesje alkoholowe 
- Dział 852 Opieka Społeczna 

w części dotyczącej wydatków: 
- Dział 010 Rolnictwo i Łowiectwo 
- Dział 754 Bezpieczeństwo Publiczne i Ochrona Przeciwpożarowa 
- Dział 801 Oświata 
- Dział 851 Ochrona Zdrowia 
- Dział 852 Opieka Społeczna 
- Dział 854 Rozdział 15 Zasiłki i pomoc w naturze 
- Dział 900 Rozdziały: 90001 (Gospodarka ściekowa i ochrona wód), 90003  

(Oczyszczanie miast i wsi), 90004 (Utrzymanie zieleni w miastach i gminach) 
- Gminny Fundusz Ochrony Środowiska 

 
Burmistrz Janusz Werczyński oraz Skarbnik Sławomir Koc udzielili dodatkowych informacji 
w związku z pytaniami radnych: Ryszarda Korotko, Grzegorza Młodzianowskiego, Tadeusza 
Pasternaka i Bogdana Trzemeckiego. 
 
Nie zostały zgłoszone żadne wnioski do projektu budżetu miasta Marki na 2008 rok. 
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Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska zarządziła głosowanie w sprawie wydania opinii  
o projekcie budżetu miasta Marki na 2008 rok. 
 
Głosowanie 
za wydaniem pozytywnej opinii – 11 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 
 
Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska  
pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Miasta Marki na 2008 rok. 
 
Opinia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Środowiska o projekcie budżetu Miasta Marki na 2008 rok stanowi załącznik nr 3  
do protokołu. 
 
Pkt 5. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska zwróciła się z prośbą do członków Komisji  
o przygotowanie propozycji do Planu pracy Komisji na 2008 rok. 
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
 
Pkt 6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
O godzinie 1330 Przewodnicząca Elżbieta Brzozowska zamknęła posiedzenie Komisji 
Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 
 
 
protokołowała 
Małgorzata Mincberg 
        Przewodnicząca  Komisji 
 
           Elżbieta Brzozowska 
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